
Protokół
z VII Sesji Rady Dzielnicy Brzeźno

sporządzony w dniu 19 marca 2025 roku 
w siedzibie Rady Dzielnicy 

przy ulicy Dworskiej 27

Godzina 18:02– otwarcie VII sesji Rady Dzielnicy Brzeźno.

Zastępca Przewodniczącego Rady Katarzyna Furmaniak otwiera sesję Rady Dzielnicy.
Na podstawie listy obecności stwierdza kworum oraz odczytuje porządek obrad.
Na protokolanta wybrano Marcina Łukjanowicza.

Przewodniczący Zarządu Jarosław Gudzowski proponuje zmianę do porządku obrad. Dodanie do 
punktu II Sprawozdania i Uchwały, podpunktu nr 3 Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały 
w sprawie powołania Komisji ds. Czystego Brzeźna.

Zastępca Przewodniczącego Rady poddaje zmianę pod głosowanie

Za 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.

Głosowanie nad porządkiem obrad ze zmianami.

 Za 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.

Godzina 18:05 –  Zastępca Przewodniczącego Rady Katarzyna Furmaniak przechodzi do 
kolejnego punktu porządku obrad „Sprawozdania, dyskusję i uchwały”:

Zastępca Przewodniczącego Rady Katarzyna Furmaniak oddaje głos Przewodniczącemu Zarządu 
Jarosławowi Gudzowskiemu.
Dyskusja w przedmiocie projektu Uchwały Nr VII / 20 / 25 Rady Dzielnicy Brzeźno z dnia 19 
marca 2025 roku w sprawie określenia zasad i terminów konsultacji projektu budżetu Dzielnicy 
Brzeźno na rok 2026 z mieszkańcami Dzielnicy Brzeźno.

Godzina 18:10 – wchodzi Radny Grzegorz Zieliński, oraz wychodzi radna Jolanta Janas 

Zostały ustalone terminy konsultacji z terminem do 30 kwietnia, a kwestionowanym 
przez radnego Jana Bąka. Radny złożył wątpliwości co do za krótkiego terminu konsultacji.

Głosowanie w przedmiocie Uchwały Nr VII / 20 / 25 Rady Dzielnicy Brzeźno z dnia 19 marca 
2025 roku w sprawie określenia zasad i terminów konsultacji projektu budżetu Dzielnicy Brzeźno 
na rok 2026 z mieszkańcami Dzielnicy Brzeźno.

Za 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.

Dyskusja w przedmiocie projektu Uchwały Nr VII / 21 / 25 Rady Dzielnicy Brzeźno z dnia 19 
marca 2025 roku w sprawie utwardzenia nawierzchni ciągu znajdującego się między ulicami 
Zelwerowicza i Dunikowskiego w Gdańsku- Brzeźnie.
W toku dyskusji padała propozycja radnej Katarzyny Furmaniak aby utworzyć utwardzony ciąg 
pieszo- rowerowy pomiędzy ulicami Aleksandra Zelwerowicza, a ulicą Ksawerego Dunikowskiego 
w miejscu wydeptanej ścieżki na działkach nr 0045( 119, 261, 241/2,260/2). W toku dyskusji Radny 
Wiktor Belicki wyraził obawę dotyczącą czy z nowo utwardzonego ciągu nie będą korzystać 



kierowcy, którzy również w tym miejscu skracali sobie drogę, a mogącą uszkodzić nawierzchnię 
ciągu.

Głosowanie w przedmiocie Uchwały Nr VII / 21 / 25 Rady Dzielnicy Brzeźno z dnia 19 marca 
2025 roku w sprawie utwardzenia nawierzchni ciągu znajdującego się między ulicami 
Zelwerowicza i Dunikowskiego w Gdańsku- Brzeźnie.

Za 11 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu

Dyskusja w przedmiocie projektu Uchwały Nr VII / 22 / 25 Rady Dzielnicy Brzeźno z dnia 19 
marca 2025 roku w sprawie powołania Komisji ds. Czystego Brzeźna.

Głos Zabiera Radny Wiktor Belicki, który zaproponował utworzenie w.w. Komisji
Komisja miałaby zająć się problemami piętrzącymi się w ostatnim czasie a dotyczącymi czystości 
naszej Dzielnicy.

Zastępca Przewodniczącego radna Katarzyna Furmaniak otwiera listę zgłoszeń kandydatów na 
członków komisji ds. Czystego Brzeźna.
Zgłosili się oraz wyrazili zgodę następujący  Radni:

- radna Beata Komorowska
- radna Aleksandra Wójcik
- radny Jan Bąk
- radny Wiktor Belicki
- radny Mikołaj Kropacz

 
Zastępca Przewodniczącego Katarzyna Furmaniak zamyka listę kandydatów i ogłasza głosowanie 
w trybie jawnym poprzez podniesienie ręki na każdego z kandydatów

• Za kandydaturą radnej Beaty Komorowskiej głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw i 
nikt się nie wstrzymał. 

• Za kandydaturą radnej Aleksandry Wójcik głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw i nikt 
się nie wstrzymał. 

• Za kandydaturą radnego Jana Bąka głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw i nikt się nie 
wstrzymał. 

• Za kandydaturą radnego Wiktora Belickiego głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciw i 1 
radny wstrzymał się od głosu

• Za kandydaturą radnego Mikołaja Kropacza głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw i 
nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie w przedmiocie Uchwały Nr VII / 22 / 25 Rady Dzielnicy Brzeźno z dnia 19 marca 
2025 roku w sprawie powołania Komisji ds. Czystego Brzeźna.

Za 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.

Członkami Komisji ds. Czystości Brzeźna zostali:
- radna Beata Komorowska
- radna Aleksandra Wójcik
- radny Jan Bąk
- radny Wiktor Belicki
- radny Mikołaj Kropacz



Godzina 19:00 – Zastępca Przewodniczącego Rady Katarzyna Furmaniak przechodzi do 
kolejnego punktu porządku obrad „Wolne Wnioski i Sprawy Bieżące”:

- Wyznaczenie 5 + 1 rezerwowego priorytetowego zadania inwestycyjnego spośród 41 
zaproponowanych w uchwale nr VI/18/25 Rady Dzielnicy.
- omówienie remontu chodników a wykazanych w piśmie UM na osiedlu Łozy
- omówienie zaproponowanego przez UM remontu terenów leżących na osiedlu Łozy

Godzina 19:45- Zastępca Przewodniczącego Rady Katarzyna Furmaniak zamyka VII sesję 
Rady Dzielnicy.

          Protokolant Zastępca Przewodniczącego Rady 
Marcin Łukjanowicz Katarzyna Furmaniak


